



Chi (Robin) Zhang

Shanghai

+86 21 6080 0922
robin.zhang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Foreign direct investment
- General corporate
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang began practicing law in 2012 and joined Han Kun in 2015. Before joining Han Kun, Mr. Zhang practiced as an attorney-at-law with a well-known domestic law firm for more than three years.

Mr. Zhang specializes in the areas of foreign direct investment, mergers and acquisitions, general corporate and commercial, and corporate compliance. Mr. Zhang has advised multinational companies on their foreign direct investments, mergers and acquisitions, and daily business operations, and has assisted domestic companies in their onshore and offshore investment and financing transactions. Mr. Zhang has represented clients from industries including the Internet, e-commerce, healthcare, education, automotive, logistics, energy, retail, and security. He provides services in relation to foreign direct investment and mergers and acquisition transactions, including transaction structuring, due diligence, drafting, revising and negotiating transaction documents, and assisting in transaction closings.

In addition, Mr. Zhang provides legal services relating to corporate compliance and data protection. He regularly assists clients in their self-dealing and anti-corruption investigations, and also provides compliance consultations and advice relating to cybersecurity, personal information protection, and other corporate compliance matters.

EDUCATION

Mr. Zhang received a bachelor's degree in English from Southwest University of Political Science in 2009. He later studied at Fudan University, where he received his Juris Master degree in 2012.

QUALIFICATIONS

Member of PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张弛

上海

+86 21 6080 0922
robin.zhang@hankunlaw.com

业务领域

- 兼并和收购
- 外商直接投资
- 一般公司事务
- 公司合规

工作经历

张弛律师于 2012 年开始从事律师工作，并于 2015 年加入汉坤。加入汉坤之前，张弛律师曾在一家国内知名律师事务所工作三年以上。

张弛律师主要执业领域为外商投资、收购兼并、常规公司和商业事务以及公司合规。张律师曾参与过众多跨国公司在华的投资、并购和日常运营的法律服务，并协助境内公司开展境内外投融资交易，涉及的行业领域包括互联网、电子商务、医疗、教育、汽车、物流、能源、零售、安防等。在外商投资和收购兼并项目中，张弛律师主要负责交易结构设计，尽职调查，交易文件的起草、修改和谈判，以及协助交割等工作。

此外，张弛律师为客户提供公司合规及数据保护的法律服务，他经常协助客户开展自我交易、反腐败内部调查，并就网络安全、个人信息保护等合规事项提供合规咨询和建议。

教育背景

张律师于 2009 年获西南政法大学英文学士学位，之后在复旦大学学习研究，并于 2012 年获复旦大学法律硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文